
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

Protokół nr 2/2/2019

Obrady rozpoczęto 28 października 2019 o godz. 14: 30, a zakończono o godz. 15: 58
tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:
l . Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący

Komisji.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaproponował zmianę kolejności

porządku obrad w punkcie 3 tak, aby pierwszy był omawiany projekt uchwały

z podpunktu b.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

l. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
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3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a. wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy

w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich,

utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod nazwą

Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania
Statutu dla w/w jednostki,

b. zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,
c. ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu
koneckiego w 2020 r.,

d. ustalenia na rok 2020 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów
usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów
powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu,

e. zmiany uchwały Nr XLIV/22/2018 Rady Powiatu w Końskich z dnia 29 czerwca
2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej,

f. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2019-2026,

g. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 r.,
h. zasad reprezentacji Powiatu Koneckiego w Związku Powiatów Polskich,
i. zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego

do Stowarzyszenia "Świętokrzyska Rybacka Lokalna Grupa Działania".

4. Omówienie wyników i przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w II Liceum
Ogólnokształcącymw Końskich.

5. Ustalenie rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.
6. Sprawy różne.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie

ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, utworzenia odrębnej

jednostki organizacyjnej Powiatu Koneckiego pod nazwą Powiatowy Środowiskowy

Dom Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w jednostki.

Projekt uchwały przedstawiła Anna Kolba Piekarska - Kierownik Ośrodka

Interwencji Kryzysowej PCPR w Końskich.

W dyskusji wzięli udzial:

Radny Michał Pękała zapytał czy jednostka obecnie ma swoją siedzibę

w Stąporkowie tylko podlega pod Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie.

Anna Kolba Piekarska - Kierownik Ośrodka Interwencji Kryzysowej PCPR
w Końskich oznajmiła, że obecnie jednostka działa w Stąporkowie i podlega pod
PCPR, natomiast od nowego roku zostanie wyodrębniona ze struktur PCPR i będzie
jednostką organizacyjną Powiatu Koneckiego.
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Radna Dorota Duda zapytała czy oszacowane zostały koszty tej zmiany.

Anna Kolba Piekarska - Kierownik Ośrodka Interwencji Kryzysowej PCPR
w Końskich poinformowała, że środki na funkcjonowanie jednostki pochodzą

z dotacji celowej i sposób finansowania nie ulegnie zmianie . Natomiast odnośnie

dodatkowych kosztów związanych z tą zmianą na chwilę obecną trudno jest cokolwiek
powiedzieć, a ewentualne pytania w tym zakresie można kierować do Pani Kierownik
PŚDS.

Przewodniczący Komisji Michal Cichocki zapytał, czy majątek jednostki został już

zinwentaryzowany.

Anna Kolba Piekarska - Kierownik Ośrodka Interwencji Kryzysowej PCPR
w Końskich oznajmiła, że zostanie zinwentaryzowany z końcem roku i przekazany
PŚDS , ponieważ w tym momencie inwentaryzację prowadzi Powiatowe Centrum
Pomocy Rodzinie w Końskich, jako jednostka prowadząca.

PrzewodniczącyKomisji Michal Cichocki zapytał czy na obecną chwilę gospodarka
finansowa jest prowadzona przez PCPR.

Anna Kolba Piekarska - Kierownik Ośrodka Interwencji Kryzysowej PCPR
w Końskich poinformowała, że obsługę księgową prowadzi PCPR w Końskich .

Przewodniczący Komisji Michal Cichocki zapytał czy pracownicy PCPR
w Końskich, którzy zajmują się obsługą księgową przejdą do PŚDS .

Anna Kolba Piekarska - Kierownik Ośrodka Interwencji Kryzysowej PCPR
w Końskich oznajmiła, że nic na ten temat nie wie.

Radna Dorota Duda ponowiła pytanie, jakie będą koszty reorganizacji.

Anna Kolba Piekarska- Kierownik Ośrodka Interwencji Kryzysowej PCPR
w Końskich poprosiła, aby takie pytania kierować do Pani Kierownik PŚDS.

Przewodniczący Komisji Michal Cichocki zapytał, czy w związku ze zmianą statutu
będzie nowa procedura wyłonienia kierownika.

Anna Kolba Piekarska- Kierownik Ośrodka Interwencji Kryzysowej PCPR
w Końskich stwierdziła, że w statucie jest zapis, który mówi, że pracą domu kieruje
kierownik, jest odpowiedzialny za jego działalność i zatrudniany jest przez Zarząd

Powiatu. Dodała, że stanowisko kierownika w tej chwili jest obsadzone.

Przewodniczący Komisji Michal Cichocki zapytał, dlaczego dopiero teraz
procedowana jest zmiana, skoro podstawą podjętych działań jest ustawa z dnia
5 września 2016 roku.
Anna Kolba Piekarska- Kierownik Ośrodka Interwencji Kryzysowej PCPR
w Końskich oznajmiła, że informacje w tym temacie należą do kompetencji Pani
Dyrektor PCPR oraz Pani Kierownik PŚDS.

Przewodniczący Komisji Michal Cichocki zapytał, kto jest inicjatorem tej uchwały ,

PCPR czy PŚDS.
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Anna Kołba Piekarska - Kierownik Ośrodka Interwencji Kryzysowej PCPR
w Końskich poinformowała, że PCPR jest jednostką prowadząca, dlatego ona jest
inicjatorem tej uchwały.

Na tym dyskusję zakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyodrębnienia Powiatowego
Środowiskowego Domu Samopomocy w Stąporkowie ze struktur Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej
Powiatu Koneckiego pod nazwą Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy
w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w jednostki.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

b) zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B,

Projekt uchwały omówił Marek Ziomek - Kierownik Działu Organizacji i Nadzoru
ZOZ w Końskich.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zrman w Statucie Zespołu Opieki
Zdrowotnej w Końskich ul. Gimnazjalna 41 B.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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Radna Dorota Duda poprosiła, aby ustalić, co z Radą Społeczną ZOZ, która została

powołana w momencie, gdy pełniącym obowiązki Rady Powiatu, Zarządu i Starosty
był obecny Starosta Grzegorz Piec, czy jest ona aktualna, pomimo że została wybrana
nowa Rada Powiatu.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki oznajmił, że trudno jest powiedzieć, a to
pytanie należy zadać prawnikowi. Natomiast wydaje mu się, że jeśli Starosta wówczas
pełnił funkcję zarówno Starosty, Zarządu jak i Rady i wtedy byli wybrani członkowie

Rady Społecznej to zostali wybrani zgodnie z prawem i nie ma chyba powodów, żeby
to zmieniać.

Radna Dorota Duda oznajmiła, że nie chodzi o zmianę tylko o upewnienie się, czy
jest ważna, ponieważ Rada Społeczna jest wybierana na kadencję i są pewne
nieścisłości.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poprosi o przekazanie prawnikowi
zapytania i wyjaśnienie kwestii, czy skład osobowy Rady Społecznej , który był

wybrany wówczas, gdy władze sprawował pełniący funkcję można traktować, że jest
to w tej kadencji, czy kadencja tej rady obowiązuje od dnia wyboru Rady,
czy powinna zostać przeprowadzona od początku procedura wyboru przedstawicieli
do Rady Społecznej ZOZ-u.

c) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych
obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu
koneckiego w 2020 r.

Projekt uchwały przedstawił Robert Nagórny - Główny Specjalista w Wydziale
Zarządzania Kryzysowego.

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych
położonych na terenie powiatu koneckiego w 2020 r.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt Ue/l wały.
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d) ustalenia na rok 2020 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie
pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów
powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu,

Projekt uchwały omówił Zbigniew Struzik - Naczelnik Wydziału Komunikacji
i Transportu.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2020 wysokości opłat

za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych

oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart ,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

e) zmiany uchwały Nr XLIV/22/2018 Rady Powiatu w Końskich z dnia 29 czerwca
2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej,

Projekt uchwały przedstawiła Wioletta Turaiska - Główna Księgowa, Naczelnik
Wydziału Budżetu i Finansów.

Dyskusji nie przeprowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/22/2018 Rady
Powiatu w Końskich z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki

długoterminowej.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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f) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2019-2026,

Projekt uchwały omówiła Wioletta TuraIska - Główna Księgowa, Naczelnik
Wydziału Budżetu i Finansów.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji MichałCichocki zapytał czy korekta, o której mówiła Pani
Skarbnik dotyczy projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie.

Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów Wioletta TuraIska stwierdziła, że dotyczy
ona uchwały budżetowej.

Na tym dyskusje zakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie prZYJęCIa

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Na posiedzenie Komisji zaproszona została Iwona Bogacka -Urban - Radca
Prawny.

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki zapytał o proceduralną kwestię dotyczącą

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie, ponieważ są planowane
do wprowadzenia zmiany do projektu, który został zaopiniowany przez Zarząd,

ale dodatkowe zmiany nie zostały jeszcze przyjęte przez Zarząd Powiatu. Czy w takim
przypadku można je omówić bez głosowania w tej sprawie, ponieważ w jego ocenie
projekt uchwały powinien być omówiony, natomiast nieprocedowany.

Iwona Bogacka - Urban - Radca Prawny odpowiedziała, iż uzgadniała z Panią

Skarbnik, że zmiany będą procedowane przez Zarząd w trybie korekty. Natomiast
w związku z tym , że posiedzenia komisji się rozpoczęły, dlatego do informacyjnej
wiadomości miało być podane w tym trybie. Dodała, że radni mogą się zapoznać,

że taka zmiana będzie wprowadzona, natomiast projekt zostanie przygotowany
z naniesioną poprawką.
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g) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 r.,

Projekt uchwały przedstawiła Wioletta Turaiska - Główna Księgowa, Naczelnik
Wydziału Budżetu i Finansów.

W dyskusji wzięli udział:

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki zapytał, czy zmiany wykraczają poza rok
2019.

Naczelnik Wydziału Budżetu i Finansów Wioletta Turaiska poinformowała,że są

to tylko zmiany w zakresie limitów zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek. Dodała,

że w pierwszej uchwale był zapis, że pożyczka zostanie uruchomiona w latach 2019
2020 jednak ta uchwała pozwalała na zaciągnięcie pożyczki w kwocie 2,5 mln zł. ,

a jest ona wypłacana w transzach.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki stwierdził, że większość z radnych
na kolejnych posiedzeniach wysłucha wyjaśnień od Pani Skarbik po zaopiniowaniu
przez Zarząd Powiatu. Dodał, że w związku z tym, iż zmiany nie były procedowane
przez Zarząd projekt uchwały nie będzie poddany pod głosowanie.

Na tym dyskusje zakończono.

h) zasad reprezentacji Powiatu Koneckiego w Związku Powiatów Polskich,

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zapytała czy zapis dotyczący reprezentacji powinien znaleźć się

w Statucie Powiatu.

Na posiedzenie Komisji zaproszona została Iwona Bogacka -Urban - Radca
Prawny.

PrzewodniczącyKomisji Michał Cichocki zapytał naczelnika czy posiada wiedzę,

że w związku z tymi zmianami Zarząd planuje zmiany personalne w składzie Zarządu.

Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera oznajmił, że nie a istotą

tej zmiany jest założenie, żeby uniknąć personalnego odniesienia i dlatego z urzędu

deleguje się Starostę oraz Wicestarostę do reprezentacji w Związku Powiatów
Polskich.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki stwierdził, że chodzi o to,
iż w przypadku, gdy będą zmiany w trakcie kadencji to uchwała będzie uniwersalna.

Radna Dorota Duda oznajmiła, że zastanawia się czy niezasadnym by było dopisanie
do Statutu zapisu dotyczącego reprezentacji, ponieważ gdyby miała miejsce taka
sytuacja , że starosta i wicestarosta nie mogą uczestniczyć w posiedzeniu ZPP to wtedy
Zarząd wybiera innego delegata i to nie ma odzwierciedlenia.
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Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian Wikiera stwierdził, że gdyby
odczytywać zapis literalnie to starosta i wicestarosta są reprezentantami, a Rada o tym
zadecyduje.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał radcę prawnego, czy zapisy
w projekcie uchwały są zgodny ze Statutem Powiatu.

Iwona Bogacka - Urban - Radca Prawny oznajmiła, że reprezentacja w Związku

Powiatów Polskich wynika z ustawy.

Radna Dorota Duda zapytała, czy jeżeli wprowadzana jest taka zmiana, że Starosta
i Wicestarosta są wyszczególnieni to czy nie wpisać tego do Statutu.

Iwona Bogacka Urban - Radca Prawny stwierdziła, że Statut Powiatu reguluje
kwestie formalno-prawne i organizacyjne związane z funkcjonowaniem Starostwa,
Rady Powiatu, Zarządu i dlatego uważa, że nie jest to konieczne. Dodała, że zwykle
odbywało się tak, że stosowne uchwały w tym względzie były podejmowane.

Radna Dorota Duda zwróciła uwagę, że było inaczej a w tym momencie jest
wprowadzana zmiana, która będzie obowiązywała na następne kadencje, dlatego
zastanawia się nad tą kwestią, ponieważ podczas podejmowania uchwał w tej sprawie
były zgłaszane różne propozycje kandydatów np. z największą ilością głosów.

Iwona Bogacka Urban - Radca Prawny poinformowała, że "legitymacja"
do wyznaczenia tych przedstawicieli wynika wprost z ustawy i nie spotkała się

w innych statutach z zapisami odnośnie reprezentacji.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zapytał, czy Rada może wyznaczyć kogoś

innego do reprezentowania.

Iwona Bogacka Urban - Radca Prawny oznajmiła, że Rada może wyznaczyć inną

osobę ,

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zwrócił uwagę, że jeśli ta kwestia jest
w kompetencjach Rady to w pewnym sensie podejmując przedmiotową uchwałę

zamykamy Radzie drogę, bo w dalszej części uchwały jest zapis, że wykonanie
uchwały powierza się Zarządowi. W związku z tym zapytał, czy jeśli ta uchwała

zostanie przyjęta to w przypadku zmiany starosty i wicestarosty, Rada będzie mogła

wybrać swoich przedstawicieli, ponieważ z punktu widzenia przyjętej już uchwały

ta kompetencja przypisana jest Zarządowi i wtedy Zarząd bez konsultacji z Radą

przekazuje informację dotycząca reprezentacji. Ponadto zapytał, czy prawidłowy jest
zapis o ustaleniu reprezentantów bez żadnego spójnika, co oznacza, że dwie osoby
reprezentują powiat.

Iwona Bogacka Urban - Radca Prawny poinformowała, że w przypadku, gdyby
Rada chciała zmienić to musi podjąć stosowną uchwałę, ponieważ art. 69 ustawy
stanowi, że zasady reprezentacji określa rada, z tym, że w skład zgromadzenia
wchodzi po dwóch reprezentantów. Zwróciła uwagę, że jest to oczywiście propozycja
i radni zdecydują o tym, natomiast wiadomo , że generalnie funkcję reprezentowania
w ZPP przypisane są dla starosty i wicestarosty. Dodała, że nie uczestniczyła w tych
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posiedzeniach, ale z reguły nie było tak, że brali udział radni czy pracownicy tylko
władza starosta lub wicestarosta, dlatego jest taka propozycja.

Radna Dorota Duda ponowiłaprośbę o sprawdzenie czy taki zapis nie powinien być

w Statucie Powiatu, ponieważ uchwała decyduje o kolejnych kadencjach.

Iwona Bogacka - Urban - Radca Prawny odpowiedziała, że sprawdzi, natomiast
zwróciła uwagę, że Statut rządzi się określonymi prawami i jeżeli wolą Rady by było

umieszczenie w Statucie takiego zapisu to zastanawia się, czy taka uchwała nie byłaby

uchylona.

Na tym dyskusjęzakończono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad reprezentacji Powiatu Koneckiego
w Związku Powiatów Polskich.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

i) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Koneckiego
do Stowarzyszenia "ŚwiętokrzyskaRybacka Lokalna Grupa Działania".

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Promocji i Kultury Marian
Wikiera.

Dyskusji nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie znuemąjąca uchwałę w sprawie
przystąpienia Powiatu Koneckiego do Stowarzyszenia "Świętokrzyska Rybacka
Lokalna Grupa Działania".

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech
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Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad. 4.
Omówienie wyników i przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w n Liceum
Ogólnokształcącym w Końskich.

Przewodniczący Michał Cichocki przedstawił protokół z przeprowadzonej kontroli
w n Liceum Ogólnokształcącymw Końskich.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Dorota Duda zwróciła uwagę na podpunkt c) wniosków kontrolujących,

ponieważ uważa, że przed podjęciem decyzji w sprawie dostosowania pomieszczeń

w celu stworzenia sali teatralno - kinowej szkoła powinna oszacować koszty,
ponieważ wiadomo, że w nowej siedzibie Domu Kultury taka sala będzie dostępna.

Wobec braku innych uwag protokółwraz z wnioskami poddano pod głosowanie.

Głosowanow sprawie:

Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w n Liceum Ogólnokształcącym

w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart ,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisjajednogłośnieprzyjęłaprzedstawiony protokół wraz Z wnioskami.

Ad. 5.
Ustalenie rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poprosił radnych aby zgłaszali jednostki
w których zaplanowana zostanie kontrola, po jednej na każdy kwartał przyszłego roku.

Radny Czesław Kurcbart zaproponował, aby w IV kwartale została zaplanowana
kontrola w Powiatowym ŚrodowiskowymDomu Samopomocy.

Radna Lilia Brożyna zaproponowała na I kwartał kontrolę w Poradni
Psychologiczno-Pedagogicznej.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaproponował na n kwartał kontrolę

Zarządu Powiatu (realizacja budżetu za 2019 rok).

Radny Paweł Pękała zaproponował,aby w Ill kwartale została zaplanowana kontrola
w Wydziale Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Starostwa Powiatowego
w Końskich.
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Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie roczny plan kontroli
na 2020 rok zgodnie ze złożonymi propozycjami.

Glosowano w sprawie:
rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala
NIEOBECNI (2)
Grzegorz Jóźwik, Robert Plech

Komisja jednogłośnieprzyjęła roczny plan kontroli na 2020 rok.

Ad. 6.
Spraw różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Kom~:~~j,
Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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